



Andrew Kuyvenhoven

OFA Director At Large Nomination

My name is Andrew Kuyvenhoven, and I'd like to express my thanks for being nominated for OFA's Director at Large position. Together with my wife, Mary, we are the owner/operators of a greenhouse flower farm in Halton Hills. Mary and I joined my parents in the business in 1982, taking over completely in 1990. Our two sons joined the family farm in 2010, and we as a family are now taking on succession of the business to the next generation.

Throughout the more than 40 years I have been actively farming, I have spent much of the last 30 years volunteering for and serving on various associations related to horticulture. It has been a highlight of my career to work toward a greater good for farmers by sharing their stories, and I would like to continue that service as the Director at Large with the OFA.

Over the last 30 years I have tried to bring a diverse skillset to board tables and sector associations representing horticulture. This experience has given me the privilege to work on a wide array of issues facing horticultural farms, such as the SAWP/labour, international trade, accessing crop protection products, BRM, and many others. I believe my key skillsets are analytical thinking, visionary observation, and passionate speaking.



In addition, I believe that I can bring a unique greenhouse farming perspective to the board. Having undertaken 6 different volunteer roles, including several chair positions, I believe I am well-positioned to bring meaningful and unique experience to this role.

I strongly believe in the value and importance of amplifying farmers' voices; I have spent much of the last 30 years doing just that. We have a great story to tell, and it's an incredible honor and privilege to tell that story with the goal of improving the lives of farmers. I would sincerely like to continue my work to tell that story as the OFA's Director at Large. Should I be elected into this role, I will do my utmost to ensure your story is heard loud and clear. I ask for your support in electing me to the position of OFA Director at Large.

Wishing you many Blessings

Andy Kuyvenhoven
Cell 905-866-4029
E-Mail: andykgi@gmail.com

Experience:

Present:

- Opa to 7 wonderful grandchildren
- Married for over 40 years
- Owner Kuyvenhoven Greenhouses Inc.
- Over 40 years of operating Kuyvenhoven Greenhouses Inc.
- Executive Board Member Canadian Federation of Agriculture
- Board Member Canadian Ornamental Horticulture Alliance

Past Positions:

- President of Flowers Canada Grower Inc.
- President of Canadian Ornamental Horticulture Alliance
- President of Flowers Canada Ontario Inc.
- Chair of the Board of Directors of the Ontario Flower Growers Co-op.
- Chair of the Board of Directors of Floral Marketing Solutions Inc.
- Chair of the HVCRT Ornamental Working Group

Je m'appelle Andrew Kuyvenhoven et je suis honoré qu'on ait proposé ma candidature au poste de directeur par mandat spécial de la FAO. Ma femme, Mary, et moi sommes propriétaires exploitants d'une serre de fleurs à Halton Hills. Nous avons rejoint l'entreprise de mes parents en 1982 et l'avons reprise totalement en 1990. Nos deux fils se sont joints à la ferme familiale en 2010 et, en tant que famille, nous nous occupons de la succession à la prochaine génération.

Bref, j'ai plus de quarante ans de métier et j'ai passé une bonne partie des trente dernières années à faire du bénévolat et à travailler pour différentes associations ayant des liens avec l'horticulture. J'ai été le porte-voix des agriculteurs, et les heures que j'ai consacrées à défendre leurs intérêts ont été les moments forts de ma carrière. Je serais donc ravi de poursuivre cette mission qui m'est chère en tant que directeur par mandat spécial de la FAO.

Ces trente dernières années, j'ai tâché de mettre mes diverses compétences au service de conseils d'administration et d'associations représentant le secteur horticole. Cette expérience m'a valu le privilège de traiter un large éventail de dossiers qui touchent les exploitations horticoles, dont le Programme des travailleurs agricoles saisonniers/la main-d'œuvre, le commerce international, l'accès aux produits antiparasitaires à usage agricole, les programmes de gestion des risques de l'entreprise et bien d'autres. Mes principaux atouts sont, je crois, ma capacité d'analyse, ma clairvoyance et la passion qui m'anime quand je prends la parole. Je pense aussi pouvoir apporter un autre point de vue au conseil d'administration : celui de la culture en serre. Après avoir occupé six fonctions à titre bénévole, dont plusieurs postes de président, je pense être en mesure d'apporter à ce rôle une expérience significative et originale.

Je suis fermement convaincu de l'utilité et de l'importance de servir de porte-voix aux agriculteurs; c'est d'ailleurs ce qui m'a occupé pendant une bonne partie des trente dernières années. Nous avons une belle histoire à raconter, et c'est pour moi un honneur incroyable et un privilège de le faire dans le but d'améliorer la vie de nos agriculteurs. J'aspire sincèrement à poursuivre ce travail de porte-voix à titre de directeur par mandat spécial de la FAO. Advenant mon élection à ce poste, je ferai le maximum pour bien relayer vos préoccupations. Je sollicite donc votre soutien pour l'élection au poste de directeur par mandat spécial de la FAO.

Cordiales salutations,

Andy Kuyvenhoven

Cellulaire : 905-866-4029

Courriel : andykgi@gmail.com